
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
 
1. Odgovor na vprašanje Igorja Furlana glede pritožb obrtnikov glede dodeljevanja 

kreditov z bonificirano obrestno mero. 
 
V zvezi s pripombami na postopke dodeljevanja kreditov z bonificirano obrestno mero, pri na 
razpisu izbrani banki, Abanki Vipi d.d., je bilo na Območno obrtno-podjetniško zbornico 
Ajdovščina naslovljeno vprašanje oziroma zaprosilo za podatke o kreditojemalcih, ki so se na 
zbornico obrnili v zvezi s težavami pri sklepanju kreditnih pogodb. 
 
Zbornica nam je posredovala odgovor, da sta se nanjo obrnili dve podjetji in sicer podjetje 
4-Ocean d.o.o. ter Podjetje Metal design d.o.o. Iz podatkov banke je dodatno razvidno, da je 
od že odobrenega kredita odstopilo podjetje Elita Nagode d.o.o. 
 
Banka je bila na izpostavljene težave opozorjena ter zaprošena, da je v postopkih 
dodeljevanja kreditov (presojanju kreditne sposobnosti) pazljivejša ter nedvoumna, da ne bi 
pri kreditojemalcih prihajalo do napačnih interpretacij ter do nepotrebnega negodovanja. 
 
Pripravil: J. Furlan  
 
 
2. Odgovor na vprašanje Igorja Benkota glede računalnikov, ki jih imajo svetniki v 

uporabi, po preteku mandata. 
 
Računalnike, ki jih imajo svetniki v uporabi, bo potrebno po zaključku mandata vrniti. 
Svetniki, ki bodo ponovno izvoljeni, bodo prejeli iste računalnike nazaj, novoizvoljenim 
svetnikom se bo dodelilo preostale. Računalniki bodo pred uporabo v novem mandatu 
ustrezno servisirani, posodobljeni ter po potrebi zamenjani. 
 
Pripravil: J. Furlan   
 
3. Odgovor na vprašanje g. Alojza Klemenčiča v zvezi z dvema različnima 

odgovoroma o  stanovanjih. 
 
Žal je prišlo pri prvem vprašanju do napačnega razumevanja vprašanja, za kar se 
opravičujemo. Pravi odgovor je zadnji (drugi) odgovor, ki je bil podan na 40. seji sveta s 
strani oddelka za družbene zadeve.      
 
Pripravila: Gordana Krkoč 
 
4. Odgovor na vprašanje g. Josipa Trohe v zvezi s povečanjem fonda stanovanj v 

zadnjem mandatu. 
 
Občina je v zadnjih štirih letih kupila 2 stanovanji v Kresnicah, prodala pa je 14 stanovanj. 
Stanovanjski fond neprofitnih, profitnih in službenih stanovanj občine Ajdovščina je v začetku 
mandata leta 2006 znašal 128 stanovanj, danes pa znaša 116 stanovanj.   
 
Pripravila: Gordana Krkoč 
 
 



 
5. Odgovor na vprašanje Janeza Lampeta, ali je vrtec Ajdovščina že sprejel Kodeks 

etičnega ravnanja v vrtcih, ki je bil sprejet leta 1996 v Portorožu pod okriljem Zveze 
društev pedagoških delavcev Slovenije? 

      Odgovor OV Ajdovščina je v prilogi.  
 
 
 
 

 
 



6. Odgovor na vprašanje Alojza Klemenčiča glede kvalitete cevi od Izvira Hublja do 
Ajdovščina 

 
Ob pričetku del na vodovodu Fužine- Ajdovščina nas je izvajalec Primorje s podizvajalcem 
Vodi Gorica obvestil, da ima težave z zagotovitvijo cevi francoskega proizvajalca, 
predvidenih v ponudbi. Dobavni rok za te cevi je bil 6 tednov ob že ostalih znanih problemih s 
plačili v gradbeništvu. Kot alternativo so Vodi Gorica ponudili cevi proizvajalca Electrosteel 
Europe S.A. s poreklom v Indiji, ki so bile dobavljive takoj. 
Cevi je nadzorni inženir preveril ter ugotovil, da je ponudnik zanje predložil vse potrebne 
evropske certifikate, kar pomeni, da bi jih lahko zavrnili samo zaradi razloga, ker jih ponudnik 
v svoji ponudbi ni navajal. Pri pristojnih službah na MOP smo preverili ter ugotovili, da z 
vidika določil zakonodaje v zvezi s svobodno trgovino ni nobenih preprek. KSD proti cevem 
tudi ni podala pripomb.  
Izjava o zanesljivosti objekta po ZGO-1, ki jo podpišejo odgovorni vodja del, odgovorni 
nadzornik ter projektant, bo podpisana po končanih delih ter priložena vlogi za tehnični 
pregled. Ko bo podpisana, vam jo bomo posredovali. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
7. Odgovor na vprašanje Josipa Trohe glede električne energije za novo vodarno na 

izviru Hublja 
 
V sklopu izgradnje vodarne je predmet pogodbenih del z izvajalcem Primorje d.d. tudi 
izgradnja nove transformatorske postaje ter SN povezave do napajališča pri hidrocentrali v 
Palah. S strani Elektro Promorske imamo vsa potrebna soglasja. Glede postavitve agregata 
(do izgradnje nove transformatorske postaje) za potrebe poskusnega obratovanja pa 
izvajalcu na Občini Ajdovščina nismo dajali nobenih napotkov, temveč je to povsem njegova 
interna zadeva. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
8. Odgovor na vprašanje Boruta Koloinija kdo in na kakšen način odloča o dežurstvih 

v Lekarni – dolžina, čas. 
 
O obsegu dežurstva v letnem merilu določa ZZZS, ki je tudi plačnik storitev, v soglasju z 
Ministrstvom za zdravje in Lekarniško zbornico. Sklenjen je tudi splošen področni dogovor 
za pogodbeno leto 2010 za lekarniško dejavnost, kateri vsebuje obseg dežurstev objavljen v 
glasilu in spletni strani ZZZS. Zadnja sprememba obsega dežurstva za Javni zavod Lekarna 
Ajdovščina je bila julija 1993.  
Pripravila: Katja Krušič, direktorica Lekarne Ajdovščina  
 
9. Odgovor na vprašanje Mirana Gregorca glede investicije v grajski vrt – soglasje 

mejašev. 
Ponovitev razpisa je napovedana za letošnjo jesen. Za naveden objekt je izdelana 
dokumentacija PGD (projekt za pridobitev gradbenega dovoljenja), in vložena na Upravno 
enoto. Gradbenega dovoljenja še nismo pridobili, ker bi bile nekatere zahteve mejašev (ki so 
soglasodajalci v tem postopku) sprejemljive le v primeru izvedbe investicije. Pogajanja z 
mejaši še niso zaključena.  
Pripravili: Marica Ž.Brecelj, Katarina Ambrožič  
 
10. Odgovor na vprašanje Sonje Žgavc glede udeležbe predstavnikov ustanoviteljev na 

sejah svetov zavodov. 
 
Podatke še zbiramo in bodo posredovani naknadno. 
Pripravila: Katarina Ambrožič  



 
11. V prilogi sta še odgovor na vprašanje Ivana Krašna glede pristajanja padalcev v 

Logu, ter odgovor na vprašanje Alojza Klemenčiča glede preglednosti križišča pri 
letališču. Vprašanji sta bili zastavljeni že na prejšnjih sejah.  








